
Notulen van Algemene Vergadering van de NVSW op zaterdag 20 juni 2015 om 
13.30 uur in de Aker te Putten, Fontanusplein 2, 3881 BZ Putten 

 
 

Aanwezig: 63 leden  
 

Opening door de voorzitter: In haar voorwoord memoreert Chris Hofkamp de leden die in 
2014 zijn overleden: Martin Ouwerkerk, Margaretha Nunn, Oene Loopstra (erelid NVSW). 
Alfred Kwant en Mw. Cazemier. De leden houden een kort moment van stilte. De voorzitter 
noemt de vele activiteiten die in 2014 zijn georganiseerd. Dit was mogelijk met de 
medewerking van vele vrijwilligers. Er zijn ook al heel wat reacties op de enquête over het 
clubblad binnen gekomen. Deze zijn overwegend positief. In september 2015 zal er een 
werkbijeenkomst worden georganiseerd, waarbij de reacties worden uitgewerkt. De eerste 
twee outcrossnesten bij de Wetterhounen zijn geboren en daar waren allemaal leuke 
gezonde hondjes te zien. Opvallend is dat de commotie rondom de outcross is verdwenen. 
Wellicht is het nu ook het moment om na te denken over outcross bij de Stabijhoun. Daartoe 
zal een werkgroep worden ingesteld. Groot nieuws was natuurlijk ook de uitkomst naar de 
Cerebrale Dysfunctie bij de Stabij. De universiteit Utrecht heeft hiernaar in samenwerking 
met de FAC Stabijhoun de afgelopen jaren onderzoek naar gedaan. Voortrekker daarbij was 
Marianne van Dam. Zij ontvangt een presentje voor haar inzet. De voorzitter benadrukt dat 
dragers van dit gen GEEN zieke honden zijn en dus niet verloren dienen te gaan voor de 
fokkerij. 
 

Ingekomen stukken en mededelingen: Bericht van verhindering ontvangen van:  
W. Tienkamp, K. Roctus, R. Roctus, J. Vermeij, H. Dijkman, H. Venner, D. Striegel, I. 
Stemerdink, W. Tuit, M. Elfrink, J. v. Eijsden, B. Elsman, T. Vernhout, J. de Wit, H. Postma, 
Mw. Andringa, G. Wisman en T. Boonstra. 
Mededeling: A. Plasman heeft om voor haar belangrijke redenen besloten alle taken en 
functies binnen de NVSW per direct neer te leggen. De voorzitter bedankt haar voor haar 
inzet en overhandigt een presentje. 
 

Goedkeuring van de notulen van de Algemene Ledenvergadering van 14 juni 2014 te 
Putten: 
Ongewijzigd vastgesteld.  
Naar aanleiding van: geen opmerkingen 
 
Goedkeuring jaarverslagen 2014  
Jaarverslag secretaris: Tekstueel: Het tweede outcrossnest waren 9 pups. Verder geen 
opmerkingen. 
Jaarverslag Fokadviescommissie en Pupinformatiedienst Wetterhounen: Geen opmerkingen 
Rapportage Outcross Wetterhounen: Dick Greve licht e.e.a. toe. Geen opmerkingen. 
Jaarverslag Fokadviescommissie en Pupinformatiedienst Stabijhounen: Geen opmerkingen 
Jaarverslag Jacht- en Werkcommissie: Geen opmerkingen 
Jaarverslag PR-commissie: Geen opmerkingen 
Jaarverslag Geschillencommissie: Geen opmerkingen 
Alle verslagen zijn vervolgens vastgesteld. 
 

Financiële zaken  
Verslag Kascommissie: Geen opmerkingen. Penningmeester gedechargeerd. 



Goedkeuring jaarverslag 2014 van de penningmeester: Geen opmerkingen  
Vaststelling begroting en jaarplan 2016: Geen opmerkingen. Ongewijzigd vastgesteld. 
Benoeming nieuw lid Kascommissie: Dhr. E.C.W. Staas. Mw. E. Dielissen herbenoemd. 
 

Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar: mw. C. Hofkamp (voorzitter) en dhr. D. Greve (bestuurslid): 
Beiden herbenoemd. Er waren geen tegenkandidaten. 
Aftredend en niet herkiesbaar: dhr. T. Bouma (penningmeester). Het bestuur stelt voor in 
zijn plaats te verkiezen dhr. A. Borggreve (penningmeester). Dhr. A. Borggreve wordt 
gekozen als penningmeester. 
De voorzitter staat stil bij het aftreden van Tom Bouma. Tom is sinds 2000 actief voor de 
NVSW en wordt in 2001 penningmeester. Zij vermeldt de vele positieve acties die Tom voor 
de NVSW heeft gedaan, waarbij het financieel gezond maken van onze vereniging een 
belangrijk punt is. Zij stelt de vergadering voor Tom tot erelid van de NVSW te benoemen. 
Onder applaus wordt dit voorstel door de leden aanvaard. Tom ontvangt de twee bronzen 
koppen (Stabij- en Wetterhoun) die bij het erelidmaatschap horen. Lineke Molenaar bedankt 
Tom en zijn vrouw Jenny persoonlijk en namen de FACWetterhoun voor hun jarenlange inzet 
voor de NVSW. In zijn dankwoord dankt Tom de leden voor het vertrouwen, dat hij heeft 
mogen ontvangen. Hij blijft een aantal klussen voor de NVSW doen.   
Vaststelling rooster van aftreden bestuur: Ongewijzigd vastgesteld. 
2016: bestuursleden dhr. J. Blonk, dhr. H. van den Hoek en mw. A. Kooreman 
2017: secretaris dhr. D. Vermeij, penningmeester dhr. A. Borggreve en  bestuurslid mw. I. 
Bosboom 
2018: voorzitter mw. C. Hofkamp en bestuurslid dhr. D. Greve 
Geschillencommissie: verkiezing leden en voorstel rooster van aftreden: ongewijzigd 
vastgesteld. 
a. Aftredend volgens rooster en herkiesbaar in 2015: mw. K. Zeilemaker 
b. Aftredend volgens rooster in 2016: dhr. R. Roctus 
c. Aftredend volgens rooster in 2017: dhr. K. Tuit 

 

Voorstel tot wijziging VFR (Verenigingsfokreglement) en Gebruikersdocument Stabijhoun 
4.2 toevoegen;  

Beide ouderdieren dienen te worden onderzocht op de aanwezigheid van het Cerebrale 
Dysfunctie-gen. Honden waarvan beide ouderdieren vrij zijn van het dragen van het 
Cerebrale Dysfunctie-gen, behoeven niet te worden onderzocht. 

4.3 toevoegen;  
Cerebrale Dysfunctie: een combinatie van 2 dragers van het Cerebrale Dysfunctie-gen is 
niet toegestaan. 
 

Tevens wordt het gebruiksdocument behorende bij het VFR Stabijhoun als volgt aangepast: 
B. De zin: “Voor een combinatie waarbij een onderbouwd te verwachten neurologische 
aandoening (Cerebrale Dysfunctie) bij de pups is te verwachten wordt een negatief advies 
van de vereniging gegeven” (vierde alinea) komt te vervallen. 
 
Bovenstaande voorstellen zijn zonder stemming, maar met algemene instemming van de 
vergadering aangenomen. Ze gaan in, zodra de Raad van Bestuur e.e.a. heeft goedgekeurd. 
De uitslagen van het bloedonderzoek zullen in het overzicht van de dekreuen worden 
gepubliceerd. 



 
 

Huldiging genodigde Kampioenen 2014: De eigenaren van de Kampioenen van 2014 
ontvangen een rozet, een knabbel voor de hond en een bos bloemen.. Na afloop wordt er 
een groepsfoto gemaakt. Degenen die niet aanwezig zijn, ontvangen de rozet per post. 
Tevens wordt besloten voortaan ook de Benelux-kampioenen, de wereldkampioenen en de 
honden die een A-diploma hebben behaald (jacht) een rozet te huldigen op de AV. 
 

Rondvraag: 
R. Bijloo: Heeft het agendapunt over de pupprijs gemist. De voorzitter zegt toe, dit de 
volgende keer wel op te nemen. Bovendien zal dit bij de eerstvolgende wijziging van het 
huishoudelijk reglement worden meegenomen. 
Mw. Loots: Merkt op, dat bij het fotoverslag van de fokkersdag eigenlijk alleen maar Stabijs 
zijn gepubliceerd. Het aantal Wetterhounen is sterk in de minderheid. De voorzitter zegt toe 
deze opmerking door te geven aan de fotograven. 
H. Windhouwer: Is de andere Stabijhounvereniging een zustervereniging van de NVSW? De 
voorzitter antwoordt, dat dit niet zo is. Er zijn criteria opgesteld door het bestuur. Daarbij 
geldt als voorwaarde dat de zustervereniging fokt overeenkomstig het beleid van de NVSW. 
 
Sluiting: Om 15.00 uur sluit de voorzitter de vergadering, Zij dankt een ieder voor zijn/haar 
aanwezigheid, inbreng en vertrouwen. Zij nodigt een ieder uit voor een drankje aan de bar. 
 
Dick Vermeij, secretaris. 
 
PS 

Bij de ingang werd een enquête gehouden over de inhoud van de AV. 

Vraag: Vindt u dat op de komende AV in 2016 het programma in tweeën gedeeld moet worden: 

1. Vóór de pauze het huishoudelijk gedeelte en 2. Ná de pauze een presentatie van een 

interessant/actueel onderwerp door een gastspreker. 

Uitslag:  

Ingediend: 50 Niet ingediend: 13 

Voor: 33  Tegen:  6  Maakt niet uit:  11 

 


